
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 14 november 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Anton Eriksson och Albin Arousell.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-11-07 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att katalogen skickades på tryck i helgen. Därutöver vill vi
informera om att ansökan till kontaktsamtal är öppen och uppmuntra alla medlemmar att besöka
juristensdag.se för att se vilka utställare som erbjuder samtal. Vi vill poängtera att inga betyg samlas
in samt att det är ett perfekt tillfälle att i ett lite lugnare sammanhang få veta mer om enskilda
utställare och knyta lite nya kontakter.
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Därutöver är ansökan till vår huvudsamarbetspartner Lindahls event öppet. Eventet är på kvällen den
29/11 och mer information om hur man anmäler sig finns på våra sociala kanaler.

Snart kommer även även anmälan till vår andra huvudsamarbetspartern Setterwalls event att öppna.
Detta event kommer hållas under lunch 29/11 så håll koll på Facebook och instagram!

2.2. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att Studierådet har sammanträtt och att protokoll från detta möte
laddas upp på hemsidan efter justering. Ett nytt grepp som prövas på T3 är att i klassgruppen på FB
skapa en enkät inför kursråd, så de studenter som vill skicka med åsikter anonymt utan att gå dit själva
kan tipsa kursrådsrepresentanterna.

Diskussion har även förts kring hur situationen vid tentamen kan förbättras för studenterna, då det kan
upplevas vara olika mellan tentamensvakter vad de bedömer som tillåtet material och uppträdande vid
salstentamen. Utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig kommer ta frågorna vidare till
studierektor på JUS, respektive JURO-mötet i Göteborg för att bolla med kollegorna från andra
lärosäten.

Den medlem som vill ha mer insyn i utbildningsbevakningen är alltid välkommen att läsa de protokoll
som publiceras, maila UA och vc-UA eller morsa på oss på Campus.

Våra mailadresser är utbildning@jf-umea.se & vice-utbildning@jf-umea.se .

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för balbiljetter vid representation i Uppsala
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2 040 kr avseende balbiljetter för ordförande,
utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig vid representation i Uppsala.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för balbiljett till JURO:s ordförande vid
representation i Uppsala

Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 680 kr avseende balbiljett för JURO:s ordförande
vid representation i Uppsala.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för pris till volleybollturneringen
Sportmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 1 247,70 kr avseende pris till volleybollturneringen.
Styrelsen godkände beslutet.
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3.4. Beslut om kostnad för frakt för de Facto
Chefredaktör för de Facto vill ta ett beslut om en kostnad på 7 760 kr avseende frakt för tredje numret
av de Facto.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om biljettpriser till examen
Informationsansvarig vill ta ett beslut om att fastställa biljettpriserna till examen:
Ordinarie biljett: 850 kr
Ordinarie biljett alkoholfri: 770 kr
Student från avgångsklassen med kårmedlemsskap: 650 kr
Student från avgångsklassen med kårmedlemsskap alkoholfri: 570 kr
Barn under 12 år: 350 kr
Styrelsen godkände beslutet.

3.6. Beslut om kostnad för tryck för de Facto
Chefredaktör för de Facto vill ta ett beslut om en kostnad på 12 900 kr avseende tryck för tredje
numret av de Facto.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om kaffet
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från kaffekännaren som påpekade att styrelsen föregående vecka var
något på spåren vad gäller kaffebryggandet och att det var riktigt bra första veckan i november.
Personen uppmanar styrelsen att ta inspiration från den kaffemagikern som bryggde då, och påpekar
att kaffet är tillbaka på den svagare nivån igen. Personen hälsar även att styrelsen ska keep up the
good work.

Styrelsen tackar för åsikten. Vi kämpar på med kaffebryggandet och strävar efter att det ska bli så gott
som möjligt.

4.2. JF-åsikt om styrelsens företräde till JD-banketten
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en person som skriver följande: "Angående styrelsens företräde
till JD-banketten

Jag har tagit del av er motivering ur protokollet för mötet 2023-11-07 för styrelsens företräde till
JD-banketten och har lite tankar om detta. Jag tror inte att någon har synpunkter på att de
arbetsgrupper som gör banketten möjlig samt de styrelseledamöter som fyller en funktion på själva
banketten (exempelvis talare/prisutdelare) får företräde till banketten. Däremot kan detsamma inte
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sägas om de styrelseledamöter som inte har någon uppgift i samband med banketten, vilket ställer
krav på en rimlig motivering till det beslut ni fattat om företräde för hela styrelsen.

Den motivering vi medlemmar får till oss är att man som styrelseledamot inte har möjlighet att
engagera sig i JD:s utskott. Att sitta som förtroendevald i en föreningsstyrelse innebär vissa saker går
delta i och andra inte, detta står klart på förhand innan man kandiderar. Vidare hävdar styrelsen att
man är delaktig i ekonomin kring JD vilket ni under inga omständigheter är, såvida ni inte bekostar
något kring arrangemanget ur egna fickor. Föreningens medel är medlemmarnas pengar och att betala
för diverse arrangemang och event är ingen personlig uppoffring från enskilda styrelseledamöter.

Vad som kvarstår är att detta är "vår motsvarighet till bal" och att representanter från andra JF
närvarar. Om detta kräver att hela styrelsen finns representerad på banketten låter jag var och en
avgöra - men uppenbarligen var det en oenig styrelse som fattade beslutet vilket borde skicka lite
varningssignaler om att så inte är fallet.

Ni skriver själva att det varit ett väldigt högt intresse för banketten i år och jag tycker det vore sorgligt
om några av JF:s medlemmar, vars intressen ni ska ombesörja, inte får plats på banketten på grund av
att fem styrelseledamöter ansett det nödvändigt att hela styrelsen ges företräde på grund av att andra
JF kommer vara där.

Allt som allt vill jag också skicka med att jag varit på en bankett tidigare och det var en väldigt trevlig
tillställning. Jag är säker på att årets projektansvariga och diverse arbetsgrupper anordnat en fantastisk
bankett!"

Styrelsen tackar för åsikten. Styrelsen har fattat ett majoritetsbeslut angående företräde till
JD-banketten och röstningen har gått till enligt föreningens stadgar. Vi förstår åsikten och argumenten
som presenteras men vi hoppas att medlemmen också förstår oss och våra argument.

Det stämmer att JFs styrelsemedlemmar inte har betalat pengar ur egen ficka, vilket aldrig är aktuellt
under JFs event. Vad vi menade gällande ekonomin är istället att ekonomiansvarig har lagt ner mycket
arbete på JDs ekonomi. Utöver ekonomiansvariges roll i JDs arbete har styrelsen det yttersta ansvaret
för Juristens dag.

4.3. JF-åsikt om justerare vid JF:s stormöten
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en person som skriver följande: "Efter att ha läst de senaste
protokollen och de åsikter som inkommit angående medlemsmötet i oktober så bestämde jag mig för
att titta på protokollet även därifrån. Där ser jag att som justerare valts två sittande styrelseledamöter.
Jag tittar vidare ur höstens möten och ser att samma sak gäller för det extrainsatta verksamhetsmötet
från 2023-10-02. Jag närvarade inte på något av mötena så jag vet inte hur nomineringsprocessen gick
till, men det är högst anmärkningsvärt och givetvis ska en styrelseledamot inte godta en nominering
till justerare vid sammanträde för föreningens högst beslutande organ.

Ännu värre är att det ser ut som att detsamma skett under årsstämman för JF-sektionen 2023-10-30
där styrelsens ekonomiska hantering granskas av mötet och ansvarsfrihet för styrelsen ska beslutas
om. Jag vill inte på något sätt rikta misstro mot de enskilda styrelseledamöter som varit justerare och
påstå att det fuskats på något sätt, men jag utgår från att styrelsen förstår att det är högst
odemokratiskt att som styrelseledamot vara justerare för ett sammanträde där föreningens medlemmar
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ska granska styrelsens arbete. Jag förutsätter att bättring kommer ske i framtiden så att detta inte
händer igen."

Styrelsen tackar för åsikten. Styrelsen förstår de argument och poäng som har presenterats och ska ta
med sig detta till framtiden. Det stämmer att det under många av JF:s möten är styrelseledamöter som
är justerare av protokollen. Vi vill dock tillägga att det är mötena genom acklamation som godkänner
de nominerade justerarna. På de nämnda mötena var det endast styrelseledamöter och tillträdande
styrelsen som deltog. Alla medlemmar är välkomna att delta på alla möten och önska att bli
nominerade till justerare.

5. Informationspunkter

5.1. Information om examen
Informationsansvarig informerade om att en inbjudan kommer att skickas ut digitalt till
avgångsklassen via facebookgruppen "Juristexamen Umeå 2024!!" senare i veckan.
Informationsansvarig informerade även om att institutionen har gått med på att bidra med 12 000 kr
till examen.

5.2. Information om JF-rummet
Styrelsen informerade om att JF-rummet kommer att hålla stängt den 16/11 på grund av
gästföreläsning i Lindellhallen 2 där kaffe finns att hämta.

5.3. Information om samarbetspartners 2024
Marknadsansvarig informerade om att arbetet med att förlänga samarbetsavtalen med alla våra
samarbetspartners är igång. Avtalsförhandlingar förs även med PwC om ett eventuellt samarbete
under verksamhetsåret 2024.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
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Justerat, Albin Arousell Justerat, Anton Eriksson
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